
4th Session, 51st Legislature
New Brunswick
40 Elizabeth II, 1991

21

4^e session, 51^e Législature
Nouveau-Brunswick
40 Elizabeth II, 1991

BILL

**AN ACT TO AMEND THE
BEAVERBROOK ART GALLERY ACT**

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR LA
GALERIE D'ART BEAVERBROOK**

HON. FRANK MCKENNA

L'HON. FRANK MCKENNA

EXPLANATORY NOTE

The existing provision is as follows:

5(2) The Board of Governors shall consist of the Custodian or Custodians and seventeen Governors appointed by the Lieutenant-Governor in Council as follows:

...
(d) Four Governors nominated by The Marguerite and Murray Vaughan Foundation; and

NOTE EXPLICATIVE

La disposition actuelle se lit comme suit:

5(2) Le conseil d'administration se compose du ou des curateurs et de dix-sept administrateurs nommés par le lieutenant-gouverneur en conseil de la façon suivante:

...
d. quatre administrateurs nommés par «The Marguerite and Murray Vaughan Foundation»; et

**An Act to Amend the
Beaverbrook Art Gallery Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Paragraph 5(2)(d) of the Beaverbrook Art Gallery Act, chapter B-1 of the Revised Statutes, 1973, is amended by striking out “The Marguerite and Murray Vaughan Foundation” and substituting “The Tecolote Foundation”.*

**Loi modifiant la
Loi sur la Galerie d’art Beaverbrook**

Sa Majesté, sur l’avis et du consentement de l’Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *L’alinéa 5(2)d) de la Loi sur la Galerie d’art Beaverbrook, chapitre B-1 des Lois révisées de 1973, est modifié par la suppression des mots «The Marguerite and Murray Vaughan Foundation» et leur remplacement par les mots «The Tecolote Foundation».*